
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 26/11/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Ανολοκλήρωτος εισέτι ο προαστιακός Λουτρακίου Κορινθίας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, στα τέλη του 2024 θα έπρεπε να είχε παραδοθεί, ως επέκταση, 
η γραμμή του προαστιακού Λουτρακίου. Ωστόσο, το έργο έχει ολοκληρωθεί κατά 50% με 
προοπτική επιπρόσθετης καθυστέρησης έως τα τέλη του 2025. Στόχος της εν λόγω 
επέκτασης είναι η σύνδεση του Λουτρακίου (δημοφιλής παραθεριστική λουτρόπολη) με 
την Αθήνα, το λιμάνι του Πειραιά και το αεροδρόμιο «Ελευθέριος Βενιζέλος». Ήδη 
συμπληρώθηκε μια τετραετία και η γραμμή μήκους 6,4 χιλιομέτρων, η οποία συνδέει τον 
ισθμό της Κορίνθου με το Λουτράκι, παραμένει ημιτελής κατά το ήμισυ. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Ποια είναι τα αίτια, εξαιτίας των οποίων δεν έχει ολοκληρωθεί στον προδιαγεγραμμένο 
χρόνο η παράδοση του έργου της επέκτασης του προαστιακού προς το Λουτράκι; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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